
 
 

Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings årsstämma. 

Söndagen den 25 mars 2018, Medborgarhuset Borgen, Västerhagsvägen Bålsta  

 

DAGORDNING  

 

1. Val av ordförande för stämman 

Till ordförande för stämman valdes Mats Berggren. 

2. Val av sekreterare för stämman  

Till sekreterare valdes Jens Aldheim. 

 

3. Val av två justeringsmän  

För justering av protokollet utsågs Anita Berhardsson och Karl-Axel Boström till justeringsmän. 

 

4. Styrelsens och revisorernas berättelser  

Ordförande berättade kort om årets verksamhet och svarade på frågor. 

Föreningen har bra ekonomi, 3 fastigheter har inte erlagt sin avgift och kommer att skickas vidare för 

indrivning när debiteringslängden för 2017 har antagits. 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen  

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017.  

6. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna  

Styrelsens proposition antogs förutom sista attsatsen angående lån. 

 

7. Ersättning till styrelsen och revisorerna  

Stämman antog styrelsens förslag att arvodet kvarstår som tidigare. 

 

8. Styrelsen förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

- Debiteringslängden för år 2017 presenterades och antogs av stämman. 

- Debiteringslängden för år 2018 presenterades och antogs av stämman. 

Båda debiteringslängderna finns på samfällighetens hemsida. 

 

 

 

 



9. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter  

Stämman valde styrelse enligt följande: 

Ledamot (Ordförande): Lautaro Aranda 1 år   

Ledamot: Anders Janzén, omval 2 år  

Ledamot: Jens Aldheim, omval 2 år 

Ledamot: Vahid Hagigi, omval 2 år  

Ledamot: Mikael Söderberg, nyval 1år 

Suppleant: Mats Berggren, omval 1 år 

Suppleant: Linnéa Björkén, omval 1 år 

 

 

10. Val av revisorer och suppleanter  

Stämman valde Björn Hedö till revisor, ingen revisorssuppleant valdes. 

 

11. Fråga om val av valberedning  

- Inga förslag inkom, och ingen valberedning kunde utses. 

 

12. Övriga frågor  

-Diskussion angående eventuell trädfällning på enskild tomtägares mark. Styrelsen svarade att den 

aldrig godkänt trädfällning på enskild tomtägares mark. 

-Förslag framkom på att styrelsen ska ta fram en skogsvårdsplan.  

-Förslag på att vägarnas status ska höjas genom ökat underhåll. 

 

13. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt  

- Protokollet kommer att läggas upp på Kräggas samfällighetsföreningens hemsida. 

 http ://www.kraggasff.se/index. htm 

 

 

Krägga den     /        -2018 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Mats Berggren, Stämmans ordförande  Jens Aldheim, stämmans sekreterare   

 

 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Anita Berhardsson, justerare   Karl-Axel Boström, justerare 


